
Zápisnica 

z prvého zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 15.12.2022 v 

zasadačke Obecného úradu v Bystričke. 

 
 
1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3. Schválenie programu 
4. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 
5. Kontrola uznesení 
6. Návrh rozpočtu na roky 2023, 2024 a 2025 bez programovej štruktúry 
7. Návrh VZN č. 9/2022 Zásady hospodárenia s majetkom obce 
8. Návrh VZN č. 10/2022 o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady  a drobné 

stavebné odpady  
9. Návrh VZN č. 11/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ, na 

žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí 
s trvalým pobytom v obci Bystrička 

10. Návrh Plánu práce hlavnej kontrolórky na I. polrok 2023  
11. Predaj parcely KN-C 280/39  manželom Tydlačkovcom 

12. Rozpočtové opatrenie č. XI/2022 a XII/2022                  
13. Návrh starostovi udeliť oprávnenie vykonávať zmeny v rozpočte na  obdobie december 

2022 a kalendárny rok 2023 
14. Prekleňovací úver vo výške 35 0000,00 € a termínovaný úver  vo výške 50 400,00 € 

z VÚB banky na výstavbu I. etapy chodníka          
15. Plán investičných akcií na rok 2023 
16. Voľba do rady školy  
17. Voľba za člena výboru TJ 
18. Zloženie inventarizačných, vyraďovacích a likvidačných komisií 
19. Zmena vývozcu kuchynského odpadu 
20. Žiadosť Vedúcej Podnikateľskej činnosti o schválenie  výroby na zákazku antikorový stôl 

do kuchyne v sume cca 2 000,00 € 
21. Dodatok č. 1 ku Zmluve o poskytnutí príspevku na úhradu dopravných služieb v mestskej 

autobusovej doprave zo dňa 02.11.2021  a Zmluva o poskytnutí príspevku na úhradu 
nákladov dopravných služieb v mestskej autobusovej doprave 

22. Došlá korešpondencia, rôzne 
23. Diskusia 
24. Záver 
 

 

  1. Otvorenie zasadnutia 
Starosta privítal poslancov a oznámil, že program, ktorí poslanci dostali sa mení a  to tak, že 

bod 10 sa ruší a bod 4 sa presúva keď príde Ing. Lučanský , ktorý je ešte na ceste z Bratislavy. 

 

2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
Za overovateľov zápisnice Ing. Malko a p. Maršalová a návrhovú komisiu v zložení Ing. Korbeľ, 

Mgr. Pospíšilová a Ing. Matula 

Poslanci schválili jednohlasne.  

 



5. Kontrola uznesení 
Na    minulom zastupiteľstve neboli uložené žiadne uznesenia 
Poslanci schválili jednohlasne.  

 

6. Návrh rozpočtu na roky 2023, 2024 a 2025 bez programovej štruktúry  
Poslanci materiály dostali (príloha. č. 2) . Rok 2023 sa schvaľuje a roky 2024 a 2025 sa berú 
na vedomie. 
Ku návrhu rozpočtu sa vyjadrila aj Ing. Tureková – kontrolórka ( príloha č. 3 )  
K uvedenému bodu nebola diskusia. 
Poslanci schválili jednohlasne.  

 
7. Návrh VZN č. 9/2022 Zásady hospodárenia s majetkom obce 
Poslanci materiály dostali (príloha. č. 4) upravujú sa nájomné podmienky. 
Diskusia: bez pripomienok  
Poslanci schválili jednohlasne.  

 
8. Návrh VZN č. 10/2022 o miestnych daniach a poplatku za komunálne odpady  
a drobné stavebné odpady  
Poslanci materiály dostali (príloha. č.5). Vo VZN sa upravujú poplatky za odpad. K VZN sme 
dostali pripomienku od Ing. Janky Mancovičovej.(príloha č. 6 ) 
Diskusia: 
p. Maršalová – v sume 38 € je zakompované aj zvýšené BIO ?  
Ing. Tureková – počítali sme s tým. 
Ing Košút – už sa neuvažuje s úľavou pre tých čo kompostujú ? 
Ing. Tureková – už nie, lebo aj občanie, ktorí sa podpísali, že budú využívať svoje     
                           kompostoviská nie vždy tak robili. 
Starosta – k pripomienke, niektoré veci sa dajú akceptovať, ale nie je v kapacite obce 
kontrolovať kto je ako často na chate a ako využíva kontajnery na odpad. Tento rok by sa 
malo celé odpadové hospodárstvo prepracovať na množstevný zber, ktorý bude aj 
záhradkárov a chatárov riešiť inak. 
Ing. Malko – podľa neho pomohlo na Lázkach aj osadenie kamier,  už je tam čistejšie. 
Starosta –rozmýšľa nad uzavretím stanovísk a riešiť čipom. 
p. Maršalová – budú sa musieť postihovať tí, ktorí nedodržujú zákon – triedenie odpadu. 
Ing. Košút – on nechce aby sa ceny za odpad zvyšovali. 
Starosta – potrebuje schváliť VZN na ďalší rok a od začiatku roka pracovať na množstevnom 
zbere.  
Hlasovanie: 
Za: 5    proti: 1 ( Ing. Košút )  
 
9 Návrh VZN č. 11/2022 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa MŠ, na 
žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bystrička a záujmovú činnosť detí 
s trvalým pobytom v obci Bystrička 
Poslanci materiály dostali (príloha. č.7). Prehodnotená zmluva so ZUŠ 
Poslanci schválili jednohlasne.  

 
 
10. Návrh Plánu práce hlavnej kontrolórky na I. polrok 2023  
Poslanci materiály dostali (príloha. č.8). 
Ing. Tureková – hlavne sa chce zamerať na dotiahnutie nájmy obecných pozemkov 
Poslanci schválili jednohlasne.  



11. Rozpočtové opatrenie č. XI/2022 a XII/2022   
Poslanci materiály dostali (príloha. č.9). Ide o presuny v kapitolách , poslanci berú na 
vedomie. 
                
 
12. Návrh starostovi udeliť oprávnenie vykonávať zmeny v rozpočte na  obdobie 
december 2022 a kalendárny rok 2023 
Návrh opatrenia poslanci dostali ( príloha č. 10 ). Ide o klasické opatrenie ktoré musí byť zo 
zákona schválené. 
Poslanci schválili jednohlasne 
 
13. Prekleňovací úver vo výške 35 0000,00 € a termínovaný úver  vo výške 50 400,00 € 
z VÚB banky na výstavbu I. etapy chodníka          
Podklady, ktoré pripravila kontrolórka poslanci dostali ( príloha č. 11 ) ide o indikatívnu 
ponuku od VUB,  ako aj   stanovisko kontrolórky. 
Poslanci schválili jednohlasne 
 
14. Plán investičných akcií na rok 2023 
Poslanci dostali plán investičných akcií  ( príloha č. 12 ). Jedná sa o chodník, odtok dažďovej 
kanalizácie, zástavka Breziny, plán obnovy budova ZŠ. 
Poslanci schválili jednohlasne 
 
15. Voľba do rady školy  
Do Rady ZŠ sú navrhnutý Ing. Matula a p. Maršalová a do Rady MŠ Ing. Korbeľ a Mgr. 
Pospíšilová  
Poslanci schválili jednohlasne 
 
16. Voľba za člena výboru TJ 
Do výboru TJ navrhnutý  Viliam Lučanský 
Poslanci schválili jednohlasne 
 
17. Zloženie inventarizačných, vyraďovacích a likvidačných komisií 
Materiál poslanci dostali ( príloha č. 13 ) 
schválili jednohlasne 
 
18. Zmena vývozcu kuchynského odpadu 
Na obec sme dostali viac ponúk na vývoz kuchynského odpadu, tak sa bude rokovať, aby sa 
dohodlo čo ekonomicky najvýhodnejšie.(prílohy č. 14 ) 
 
19. Žiadosť Vedúcej Podnikateľskej činnosti o schválenie  výroby na zákazku 
antikorový stôl do kuchyne v sume cca 2 000,00 € 
V prípade, že im vznikne zisk chcú si zadovážiť antikorový stôl v cene 2000 €.  (príloha č. 15) 
Poslanci schválili jednohlasne 
 
20. Dodatok č. 1 ku Zmluve o poskytnutí príspevku na úhradu dopravných služieb 
v mestskej autobusovej doprave zo dňa 02.11.2021  a Zmluva o poskytnutí príspevku na 
úhradu nákladov dopravných služieb v mestskej autobusovej doprave 
Starosta - naša obec je odkázaná na využívanie dopravných služieb, nemôžeme sa bez nich 
zaobísť. Podľa dodatku navyšujú na budúci rok ceny.( príloha č. 16 ) 
Poslanci schválili jednohlasne 



21. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starosta 
- žiadosť p. Kovalčíka a Mgr. Vavákovej o finančný príspevok na vybudovanie kanálu pri 
hlavnej ceste. (príloha č.17 ).  Treba vstúpiť do jednania, dohodnúť detaily. Overiť možnosť 
použitia aj pri ďalšom odvodnení a v prípade súhlasu určiť spôsob faktúrovania 
Poslanci schválili jednohlasne 
 
- žiadosť BENETRIXU.n.o. o finančný príspevok ( príloha č. 18 ). 
Diskusia: 
p. Maršalová zistila, že je jedinná DDS, ktorá žiada príspevok od obce za opatrovaného, ktorý 
má vyrovnané platby. Bolo by iné keby sa jednalo o človeka za ktorého nemá kto platiť.  
Mgr. Pospíšilová – má pocit, že podľa nového zákona je obec povinná platiť. 
 
Obec je v situácii kedy nemá žiadne zvyšné financie a zamieta žiadosť. 
Hlasovanie : za 5   zdržal sa. 1 (Pospíšilová )  
 
 
22. Diskusia 
p. Maršalová – pýta sa poslancov a starostu či chcú pokračovať v spolupráci s Bystřičkou ? 
poslanci aj starosta súhlasia 
 
Ing. Tureková- čo idú poslanci robiť s parkujúcimi autami na cestách ? 
Ing. Korbeľ – ide sa tomu venovať, aj on si fotil autá, ktoré stoja na MK. Pripravia VZN 
a bude sa to riešiť pokutami. 
 
23. Zloženie sľubu novozvoleného poslanca 
Došiel novozvolený poslanec Ing. Adam Lučanský, tak zložil sľub. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V   prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


